



CHURCH OF DIVINE MERCY

Alamat: 117, Jalan Kenari, Sungai Ara, 11900 Bayan Lepas, Penang
Tel: 04-646 6881 / 013-5846881 | Emel: divinemercyppg@yahoo.com
Situs Web: www.cdm.my | Facebook: Church of Divine Mercy Sg Ara
Jam Kerja Pejabat Paroki: *Tutup hari Isnin*
9.00 pg - 5.00 ptg (Selasa—Jumaat)
9.00 pg - 1.00 ptg (Sabtu & Ahad)

PADERI PAROKI: Rev. Fr. Michael Raymond OFM. Cap



DISEMBER 2023 CDM Kampung-Ku

Hidupkan imam kita: Kongsi iman kita melalui jangkauan—
Persahabatan Krismas

Niat Doa Paus Fransiskus

Kita berdoa agar orang kurang upaya boleh menjadi
tumpuan masyarakat, & institusi boleh menawarkan
program inklusif yang menghargai penyertaan aktif mereka.

PERSEMBAHAN MISA

Misa hari kerja: sekurang-kurang 48 jam sebelum tarikh.
Misa akhir minggu: sebelum 12 ptg hari Rabu setiap minggu.
Untuk pendaftaran online, kirimkan tanda terima dan
butiran* melalui emel: mascdmsgara@gmail.com
(*nama arwah, ucapan syukur atau niat khusus)
Bank: **Maybank #5073 9410 1910 atau Touch N' Go**
No. Akaun: **Church of Divine Mercy**

Bicara Paderi...

Minggu Kedua Adven ini mengundang kita untuk merenungkan bagaimana, ketika Tuhan datang, kita ingin ditemui tanpa noda dan cela di hadapan-Nya dalam damai sejahtera." Dalam kesibukan kita mempersiapkan untuk Krismas, kita boleh menjadi semakin sibuk dengan membuat rumah kita bersih dan rapi untuk menjamu para tetamu yang akan datang, tetapi kita cenderung "kehabisan waktu" untuk pembersihan dalaman yang kita perlukan, penyediaan hati kita. Pembacaan hari ini mengingatkan kita bahwa karya Adven kita tidak hanya bersifat luaran tetapi dalaman juga.

Yesaya memberikan gambaran yang indah tentang perubahan yang akan terjadi dalam diri kita: "Tanah yang terjal akan menjadi dataran, negeri yang gersang akan menjadi lembah yang luas." Dataran adalah sebidang tanah yang luas dan rata. Seluruh permukaannya dapat dilihat; tidak ada yang tersembunyi. Lembah yang luas juga demikian. Dari atas bukit atau gunung, kita bisa menatap lembah yang indah dan melihat semuanya terpampang di hadapan kita. Transformasi lanskap yang kasar menjadi ruang yang terbuka, indah, dan ramah adalah simbol bagaimana gurun yang kasar di hati kita perlu dihaluskan. Batu-batu keras kepala dan kesombongan kita harus disingkirkan, dan celah-celah gelap ketakutan dan keraguan perlu diisi dengan cahaya iman. Seluruh kehidupan batin kita harus terpapar oleh sinar penyembuhan dari belas kasih Tuhan. Panggilan untuk mempersiapkan jalan bagi kedatangan Tuhan sangatlah mendesak dan kuat. Suara Yesaya bergema di padang gurun dengan pesan ini, dan suara Yohanes Pembaptis membuatnya semakin mendesak.

Bagaimana kita melakukan hal ini? Yohanes Pembaptis memberi kita dua elemen penting dalam persiapan Adven kita, iaitu pertobatan dan kerendahan hati. Ketika dia muncul di padang gurun, pesan utamanya adalah pengisytiharan tentang "baptisan pertobatan untuk pengampunan dosa." Hal ini menunjukkan kepada kita bahwa dosa adalah penghalang utama untuk menyambut Tuhan dengan benar. Dosa meninggalkan sampah dan lubang, gunung dan lembah, bintik-bintik, dan noda, di jalan raya. Kita tidak dapat, dengan kekuatan kita sendiri, melakukan apa pun terhadap masalah dosa, tetapi ketika kita bertobat, kita dengan sengaja berpaling dari dosa dan mengungkapkan kesedihan kita. Hal ini membuka jalan bagi Tuhan untuk memulihkan kita. Sebagian besar dari kita telah dipulihkan melalui mukjizat

**Persiapkanlah jalan bagi Tuhan, luruskanlah jalan-Nya. —
Markus 1:3**

REFLEKSI:

Manakah yang lebih penting bagi saya dalam bersiap sedia untuk Krismas?

Adakah ia melakukan hal-hal luaran atau membuat persiapan dalaman? Mengapa?

Bagaimanakah padang gurun yang kasar di dalam hati saya yang penuh degil dan sombong dapat dihaluskan pada masa Adven ini?

Mengapa saya cenderung menunda-nunda untuk melakukan sesuatu yang konkrit tentang keadaan saya yang berdosa?

Baptisan yang luar biasa. Tetapi dosa terus menemukan jalan kembali ke jalan raya dan harus dibersihkan. Sakramen pertobatan yang agung adalah Pengakuan Dosa. Pada Masa Adven, kita harus "mempersiapkan jalan" dengan melakukan pemeriksaan hati nurani secara menyeluruh, penuh perhatian, dan penuh doa dan kemudian membuat Pengakuan Dosa yang baik.

Kerendahan hati adalah pelajaran lain yang kita pelajari dari Yohanes Pembaptis. Seorang pengkhotbah yang kuat dan saksi yang kuat, dia adalah seorang yang sangat rendah hati, yang sangat menyadari bahwa dia bahkan tidak layak untuk membungkuk di hadapan Mesias dan melonggarkan tali kasut-Nya. Kita yang bahkan lebih tidak layak daripada Yohanes dipanggil untuk merendahkan diri kita di hadapan Tuhan. Ketika kita melakukannya, kita menyambut suara para nabi yang memanggil kita untuk bertobat, dan kita membuka hati kita kepada kuasa Tuhan untuk menyembuhkan kita dan merawat kita. Ketika kita mengakui ketergantungan kita kepada Tuhan dan mendedikasikan waktu untuk menyendiri bersama-Nya dalam doa, Dia dapat berbicara kepada hati kita dan mengubahnya dari yang kasar dan terhalang menjadi halus dan terbuka. Dia menggantikan sifat buruk kita dengan kebajikan dan menyembuhkan luka-luka kita yang tersembunyi. Sementara kita terus mempersiapkan perayaan Krismas, marilah kita mempersiapkan ruang di hati kita untuk kelahiran Juruselamat kita dengan meluangkan waktu untuk berdoa, bertobat dari dosa-dosa kita, dan membawa diri kita "dalam kekudusan dan pengabdian."

MASA MISA & DOA

HARI

KETERANGAN

Chaplet Kerahiman Ilahi 8.30 pg
Misa Bahasa 9.00 pg
AHAD 10 Dis
Chaplet Kerahiman Ilahi 5.30ptg
Misa Bahasa Cina 6.00ptg

Minggu ke-2 Waktu Advent
Is 40: 1-5, 9-11
2 Pt 3: 8-14
Mk 1: 1-8

Tiada Misa

ISNIN 11 Dis

Santo Damasus I, Paus

Lauds 6.20 pg
Misa 6.45 pg

SELASA 12 Dis

Bunda Maria dari Guadalupe

Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg

Lauds 6.20 pg
Misa 6.45 pg

RABU 13 Dis

Santa Lucy, Perawan & Martir

Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg

Lauds 6.20 pg
Misa 6.45 pg

KHAMIS 14 Dis

Santo Yohanes dari Salib, Pendeta & Dokter

Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg

Lauds 6.20 pg
Misa 6.45 pg

JUMAAT 15 Dis

Chaplet Kerahiman Ilahi 3.00 ptg

Lauds 6.20 pg
Misa 6.45 pg

SABTU 16 Dis

Novena kepada OMPH 5.15ptg
Misa 5.30ptg

diikuti oleh Parti Krismas CDM



Minggu ke-3 Waktu Advent
Is 61: 1-2, 10-11
1 Th 5: 16-24
Jn 1: 6-8, 19-28

Chaplet Kerahiman Ilahi 8.30 pg

AHAD 17 Dis

Misa 9.00 pg

JADUAL PERTOBATAN DIOSIS PULAU PINANG

Isnin, 11 Dis	10.30pg—11.30pg 8.00 mlm—10.00 mlm	Church of Our Lady of Sorrows
Selasa, 12 Dis	10.30pg—11.30pg 8.00 mlm—10.00 mlm	Cathedral of the Holy Spirit
Rabu, 13 Dis	10.30pg—11.30pg 6.30ptg—8.30 mlm	Church of Divine Mercy
Khamis, 14 Dis	10.30pg—11.30pg 8.00 mlm—10.00 mlm	Church of Risen Christ
Isnin, 18 Dis	10.30pg—11.30pg 8.00 mlm—10.00 mlm	Church of Immaculate Conception
Selasa, 19 Dis	10.30pg—11.30pg 8.00 mlm—10.00 mlm	Church of the Holy Name of Jesus

PENGUMUMAN PAROKI / DIOSIS

Pengumuman Perkahwinan: Sabtu, 16 Dis 2023

10.30pg (Misa): **Vincent Lee & Cassandra Yong**
3.00ptg (Misa): **Christopher Soosai & Megdelene Anthony**
Jika sesiapa mengetahui sebarang halangan kanonik kepada cadangan perkahwinan tersebut, sila hubungi paderi paroki.

Nota: Bagi pasangan yang berhasrat untuk berkahwin di gereja, sila berjumpa dengan paderi **6 bulan** sebelum tarikh perkahwinan. Hubungi Pejabat Paroki untuk garis panduan perkahwinan paroki selanjutnya.

PEMBAPTISAN: Ahad, 10 Dec jam 11.00 pg

Ezra Anthony, Gideon Asher Seah, Merliamithra Isaac Ivan, Tobias Linus Chai, Alexander Glaubitz, Benjamin Riedl

Dengan anugerah dan karunia kehidupan baru melalui Pembaptisan, kita juga dipanggil untuk menyaksikan kehidupan dan harapan yang ada dalam diri kita.

Nota: Jika anda sedang menunggu untuk sakramen baptisan bayi, sila hubungi pejabat paroki/paderi.

KRISMAS BERSAMA (1 KELUARGA: 16-12)

- 1) Mari letakkan tapak tangan anda pada sepanduk kami dan berikrar untuk keamanan sedunia pada **Ahad, 10 Dis jam 10.30pg** (kawasan teduh di hadapan Bilik Adorasi JPJ).
- 2) Berhias bersama keluarga anda sebagai 'Adegan Nativity' untuk Parti Krismas pada **Sabtu, 16 Dis**. Hadiah untuk dimenangi oleh 3 Keluarga Barpakaian Terbaik!

BAZAAR KRISMAS CDM

Jualan campuran 'Unwanted to Wanted', persembahan musik & nyanyian lagu natal, jualan tanaman & sayuran dari Kebun Bumbang, jualan biskut & wain beras dari usahawan wanita. Bawa beg anda sendiri.

Tempat: Dewan St. Faustina

Tarikh/Masa: **Sabtu, 9 Dis (2ptg-5ptg)**
Ahad, 10 Dis (10pg—1ptg)

INISIATIF PENGUMPULAN DANA KASIH 2023

Koleksi kedua istimewa akan diadakan pada **Sabtu, 9 Dis dan Ahad, 10 Dis** untuk KASIH, satu inisiatif oleh Persidangan Uskup Katolik Malaysia.

FIRMAN TUHAN & INJIL HARIAN 2024

Sila kumpulkan pesanan anda di kedai *D'Vine Gift Shop*. Pesanan akhir akan ditutup selepas Misa pagi **Ahad, 24 Dis**.

MISA KESYUKURAN

Anda dijemput ke Misa Kesyukuran disambut oleh Yang Mulia Kardinal Sebastian Francis atas pelantikannya sebagai Kardinal ke Kolej Suci Kardinal di konsistori di Rom.
Tarikh/Masa: **Isnin, 8 Jan 2024 (6.00ptg)**
Tempat: Basilika Kecil St. Anne, Bukit Mertajam

Mengembara melalui Advent dengan refleksi inspirasi ini:

Dynamic Catholic: <https://www.dynamiccatholic.com/advent.html>

My Daily Visitor: <https://www.mydailyvisitor.com/signup/>

Aktiviti Advent untuk anak-anak: <https://rb.gy/7zmi0n>

Menyediakan anak-anak untuk Krismas: <https://rb.gy/8feywk>

Dalam Bahasa Indonesia: <https://rb.gy/b9vlsj>